UNITED ARAB BANK

United Arab Bank (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE.



البنك العربى التحد

البيك الغربي المتحد (ش م ع) هو مصرف فرجحت من قبل مُصرف الأمارات الغربية المركزي

HEAD OFFICE Internal المكتب الرئيسي

Ref.: CS-02/ADX/08022024 Date: 08th February 2024

Disclosure & Compliance Section

Market Operations Surveillance Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi
United Arab Emirates
Greetings,

Subject: Results of UAB Board of Directors Meeting on February 08th 2024

The United Arab Bank P.J.S.C. reports that a Board of Directors meeting was held on Thursday the 8th February 2024 at 01:00 PM, whereby the Board has approved the following:

- 1. The consolidated Financial Statement for the year ended 31 December 2023.
- 2. (MDA) Report for the period ended 31 December 2023.
- 3. Setting of the date to take place on 7th March 2024 and the agenda of the Annual General Meeting was approved.

To disclose and publish them in due manner.

المرجع: CS-01/ADX/20240208 التاريخ: 08 فبراير 2024

السادة/ قسم الإفصاح و الإمتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية ص.ب. رقم 54500، أبو ظبي الإمارات العربية المتحدة تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: المقررات الصادرة عن اجتماع مجلس إدارة البنك العربي المتحد بتاريخ 80 فبراير 2024

نحيطكم علماً أن مجلس إدارة البنك العربي المتحد ش.م.ع. أنهى اجتماعه الذي انعقد يوم الخميس بتاريخ 08 فبراير 2024 الساعه الواحده ظهراً ، حيث وافق المجلس علي التالي:

- البيانات المالية الموحده للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023.
- التحليل والنقاش الإداري للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2023.
- الموافقة على جدول أعمال الجمعية العمومية السنوية للبنك وتحديد موعداً لتنعقد في 7 مارس 2024.

و سيتم الإفصاح عنها ونشرها حسب الأصول.

امين سر المجلس Sereen Makahleh Company Secretary